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Skrajšani zapisnik 

 štirinajste redne seje Občinskega sveta Občine Šmartno pri Litiji,  

ki je bila dne 19.02.2025 ob 18.00 uri v sejni sobi Občine Šmartno pri Litiji,  

Tomazinova ulica 2, Šmartno pri Litiji 

 

   

Prisotni svetniki: Veronika Jesenšek, Janez Tomažič, Darko Vidic,  Alojzij Smrekar, Vinko 

Femc, Matej Sirk, Matej Jug, Petra Kovačič Pancar, Branko Šuštaršič, Maja Toplak Primc, 

Domen Mrzel, Andreja Kastelic, Matic Kremžar, Martin Gradišek 

Odsotni: Matjaž Grabnar – opr., Liljana Bučar – opr. 

Ostali prisotni:  

Za občinsko upravo: Karmen Sadar, Tanja Kepa Ferlan, Domen Rozman, Nataša Dobravec 

Vabljeni: mediji. 

 

Sejo je pričel in vodil župan Občine Šmartno pri Litiji Blaž Izlakar. Po uvodnem pozdravu je 

predsedujoči ugotovil sklepčnost sveta (navzočih je bilo 14 od 16 – ih članov občinskega 

sveta). 

 

Potrditev skrajšanega zapisnika: 

13. redne seje z dne,  19.12.2024 

 

Pripomb na zapisnik ni bilo. 

 

Predsedujoči je dal v potrditev skrajšani zapisnik 13. redne seje z dne 19.12.2024. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 14 članov občinskega sveta. 

Zapisnik je bil potrjen s 14 glasovi »za« in 0 glasovi »proti. 

 

Predsedujoči je iz dnevnega reda umaknil 6. točko »Investicijski program za projekt Skupni 

ogrevalni sistem za objekte OŠ Šmartno, ŠD Pungrt, Strelski dom ter zagotovitev vira 

ogrevanja za nov vrtec Šmartno« in na dnevni red dodal točko »Pobuda za spremembo 

termina sej občinskega sveta«, ki naj se obravnava kot 7. točka dnevnega reda, ostale točke 

dnevnega reda se ustrezno preštevilčijo in predlagal naslednji dnevni red: 

 

1. Kadrovske zadeve:  

- Imenovanje predstavnika ustanovitelja  v Svet javnega lekarniškega zavoda Mestne 

Lekarne 

- Imenovanje predstavnika pacientov v Svet javnega lekarniškega zavoda Mestne 

Lekarne  

2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o urejanju javne razsvetljave v Občini 

Šmartno pri Litiji – predlog za skrajšani postopek  

3. Letni program športa v Občini Šmartno pri Litiji za leto 2025 

4. Letni program kulture v občini Šmartno pri Litiji za leto 2025 

5. Soglasje soustanovitelja k Pravilniku o sistemizaciji delovnih mest šole in vrtca, 

številka proračunskega uporabnika 66052 

6. Progam dela na področju varstva pred naravnim in drugimi nesrečami v Občini 

Šmarno pri Litji za leto 2025 

7. Pobuda za spremembo termina sej občinskega sveta 

8. Poročilo o delu župana in občinske uprave  

9. Pobude in vprašanja svetnikov 
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Predsedujoči je dal v razpravo predlagani dnevni red. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji predlog dnevnega reda: 

 

1. Kadrovske zadeve:  

- Imenovanje predstavnika ustanovitelja  v Svet javnega lekarniškega zavoda 

Mestne Lekarne 

- Imenovanje predstavnika pacientov v Svet javnega lekarniškega zavoda Mestne 

Lekarne  

2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o urejanju javne razsvetljave v 

Občini Šmartno pri Litiji – predlog za skrajšani postopek  

3. Letni program športa v Občini Šmartno pri Litiji za leto 2025 

4. Letni program kulture v občini Šmartno pri Litiji za leto 2025 

5. Soglasje soustanovitelja k Pravilniku o sistemizaciji delovnih mest šole in vrtca, 

številka proračunskega uporabnika 66052 

6. Progam dela na področju varstva pred naravnim in drugimi nesrečami v Občini 

Šmarno pri Litji za leto 2025 

7. Pobuda za spremembo termina sej občinskega sveta 

8. Poročilo o delu župana in občinske uprave  

9. Pobude in vprašanja svetnikov 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 14 članov občinskega sveta. 

Dnevni red  je bil sprejet s 14 glasovi »za« in 0 glasovi »proti«. 

 

AD 1). Kadrovske zadeve:  

- Imenovanje predstavnika ustanovitelja  v Svet javnega lekarniškega zavoda 

Mestne Lekarne 

- Imenovanje predstavnika pacientov v Svet javnega lekarniškega zavoda Mestne 

Lekarne  

 

Uvod je podala predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Veronika 

Jesenšek. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednja predloga sklepov v paketu: 

 

SKLEP 1: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji, za predstavnika ustanovitelja v svet 

Javnega lekarniškega zavoda Mestne lekarne imenuje Edito Žižek. 

SKLEP 2: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji, za predstavnika pacientov v svet 

Javnega lekarniškega zavoda Mestne lekarne imenuje Karmen Grom. 

Ob glasovanju je bilo navzočih 14 članov občinskega sveta. 

Sklepa v paketu sta bila sprejeta s 14 glasovi »za« in z 0  glasovi »proti«.  
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AD 2). Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o urejanju javne razsvetljave v 

Občini Šmartno pri Litiji – predlog za skrajšani postopek  

 

Uvod je podala Karmen Sadar. 

 

Poročilo o delu na Komisiji za statut in pravna vprašanja bo podal predsednik komisije Matic 

Kremžar. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

 

SKLEP 1: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji sprejme Odlok o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o urejanju javne razsvetljave v Občini Šmartno pri Litiji v prvem 

branju. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 14 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 14 glasovi »za« in z 0  glasovi »proti«.  

 

SKLEP 2: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji sprejme Odlok o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o urejanju javne razsvetljave v Občini Šmartno pri Litiji. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 14 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 14 glasovi »za« in z 0  glasovi »proti«.  

 

AD 3). Letni program športa v Občini Šmartno pri Litiji za leto 2025 

 

Uvod je podala Karmen Sadar. 

 

Poročilo o delu na Odboru za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Maja Toplak 

Primc. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

 

SKLEP: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji sprejme Letni program športa v 

Občini Šmartno pri Litiji za leto 2025. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 14 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 14 glasovi »za« in z 0  glasovi »proti«.  

 

AD 4). Letni program kulture v občini Šmartno pri Litiji za leto 2025 

 

Uvod je podala Karmen Sadar. 

 

Poročilo o delu na Odboru za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Maja Toplak 

Primc. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 
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SKLEP: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji sprejme Letni program kulture v 

Občini Šmartno pri Litiji za leto 2025. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 14 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 14 glasovi »za« in z 0  glasovi »proti«.  

 

AD 5). Soglasje soustanovitelja k Pravilniku o sistemizaciji delovnih mest šole in vrtca, 

številka proračunskega uporabnika 66052 

 

Uvod je podala Karmen Sadar. 

 

Poročilo o delu na Odboru za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Maja Toplak 

Primc. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

 

SKLEP: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji daje soglasje k Pravilniku o 

sistemizaciji delovnih mest šole in vrtca, številka proračunskega uporabnika 66052. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 14 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 14 glasovi »za« in z 0  glasovi »proti«.  

 

AD 6). Progam dela na področju varstva pred naravnim in drugimi nesrečami v Občini 

Šmarno pri Litji za leto 2025 

 

Uvod je podal Domen Rozman. 

 

Poročilo o delu na Odboru za zaščito in reševanje je podal predsednik komisije Domen 

Merzel. 

 

Razprava: Alojzij Smrekar. 

 

Dodatna pojasnila je podal župan Blaž Izlakar. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

 

SKLEP: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji sprejme Program dela na področju 

varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v Občini Šmartno pri Litiji za leto 2025, 

vključno s podanimi dopolnitvami na seji. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 14 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 14 glasovi »za« in z 0  glasovi »proti«.  

 

AD 7). Pobuda za spremembo termina sej občinskega sveta 

 

Uvod je podal župan Blaž Izlakar. 
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Razprava: Maja Toplak Primc, Matej Sirk, Darko Vidic, Veronika Jesenšek, Janez Tomažič, 

Alojzij Smrekar. 

 

Dodatna pojasnila je podal župan Blaž Izlakar. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

 

SKLEP: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji sprejme sklep, da so seje Občinskega 

sveta sklicane ob sredah. Seja občinskega sveta se prestavi le v primeru, ko svoj 

izostanek opraviči večje število svetnikov in ni možno zagotoviti sklepčnosti seje, 

oziroma zaradi okoliščin s strani občine, zaradi katerih je sklic seje potreben na drug 

termin.  

Ob glasovanju je bilo navzočih 14 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 14 glasovi »za« in z 0  glasovi »proti«.  

 

AD 8).  Poročilo o delu župana in občinske uprave  

 

Poročilo je podal župan Blaž Izlakar. 

 

AD 9). Pobude in vprašanja svetnikov 

 

Matej Sirk:  Svetnika zanima kako je z izgradnjo pločnika pri Izgoršku in kako poteka 

prodaja stanovanja »Žužek«. 

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar: Kar se tiče prodaje stanovanja »Žužek«, so 

bile vse dražbe do sedaj neuspešne. S postopkom prodaje bomo nadaljevali.  

Kar se tiče pločnika pri Izgoršku je občina z lastnico pri koncu z dogovori. Lastnica se je 

strinjala, da se podpiše predpogodba, z zahtevano tehnično rešitvijo projektanta. V letošnjem 

proračunu so za izgradnjo tega odseka pločnika namenjena sredstva. Ko bo podpisana 

predpogodba ima občina pravno podlago, da prične z izvedbo projekta. Po izvedbi projekta 

bomo naredili odmero, kjer bomo videli dejansko stanje. Če ne bo kakšnih hudih sprememb, 

župan upa, da zadevo v tem letu tudi uredimo.   

Domen Merzel: Na prošnjo nekaterih prebivalcev Male Kostrevnice, od križišča Bajernik, do 

velike Kostrevnice, svetnik daje pobudo za postavitev solarne svetilke javne razsvetljave. 

Ideja je, da bi bilo na določenih uvozih razsvetljeno, ker prebivalci pravijo, da je ob cesti čista 

tema. Svetnik prosi, če se lahko preveri možnosti, kaj se da urediti, glede na to, da projekt 

solarnih svetilk poteka dokaj uspešno.  

Svetnik je v imenu Štaba civilne zaščite predstavil vajo z zasneževanjem. Občina je za 

potrebe Civilne zaščita v lanskem letu kupila rabljen agregat, ki ga do sedaj ni bilo možnosti 

preveriti. Agregat ni nikoli deloval več kot za  obvezno testiranje. Štab se je odločil, da se 

najprej na njem naredi servis potem pa test, da se pokaže, kako deluje pod trajno 

obremenitvijo.  Sprejeta je bila odločitev, da na agregat priklopijo snežni top. Od nedelje dalje 

je bila vaja ožje skupine za električno podporo uspešna. Agregat je sicer prenehal delovat, kar 

so uspešno sanirali. Vaje je uspešna, agregat deluje in v primeru potrebe v kakšni nesreči bo 

agregat deloval. 

Veronika Jesenšek: Svetnica je podala podvprašanje, glede na podani odgovor na pobudo iz 

prejšnje seje, o problematični cesti preko Bukovja. V odgovoru je navedeno, da bo potrebna 

še dodatna odmera. Glede na to, da gre za odsek dolg 2,3 km in da ta cesta predstavlja velik 

finančni zalogaj, svetnica predlaga, da se celotna sanacija tega problematičnega odseka ceste 

izvede v dveh delih, zaradi lažje zagotovitve finančnih sredstev.  
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Druga zadeva se prav tako nanaša na to cesto preko Bukovja. Tik nad športnim parkom v 

Lupinici je bilo v lanskem letu posekanih kar nekaj dreves. Na tem delu se zadržujejo otroci 

in drugi obiskovalci tega športnega parka. Zaradi večje količine posekanih dreves, lahko pride 

tudi do kakšnega zdrsa. Svetnica je dala pobudo, da se zaradi potrebe zagotovitve varnosti 

postavi varovalna ograja v dolžini 15 m.  

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar: Župan je dopolnil odgovor na pobudo iz 

prejšnje seje glede odmere cest. Ceste lahko odmerjamo na dva načina. Eden je tak, kot je bil 

izveden v tem primeru, se pravi, da gre geodet na teren in odmeri obstoječo cesto po sistemu  

od roba do roba, tako kot dejansko poteka cesta v naravi. Taka odmera je za cesto, ki je 

nesporna, dobro vzdrževana, tak postopek odmere ni problematičen. Problematičen pa 

postane v primeru, kot je sedaj Bukovje ko se bo cesta sanirala in sicer iz razloga, 

projektiranja. Projektant je tisti, ki predvideva kako se bo cesta sanirala. Včasih se je to delalo 

malce po občutku, danes so pa zadaj neke tehnične smernice. Če se samo v enem ovinku pri 

projektiranju popravi radij in naklon, smo takoj izven odmerjene trase ceste. kar pomeni, da 

moramo po končani sanaciji ceste ponovno plačevati geodeta na odseku, ki smo ga že 

odmerili. Drug način postopka pa je, da se z lastniki zemljišč po katerih bo potekala sanacija 

ceste sklene predpogodba, v kateri se lastniki zemljišč strinjajo, da se na njihovem zemljišču 

naredi poseg, da se ve, da se bo po končanem posegu zemljišče odmerilo po dejanskem stanju 

v naravi in se ustrezno uredilo lastništvo. Enak primer je pri izgradnji pločnika pri 

Izgorškovih. 

Branko Šuštaršič: Svetnik je pohvali sanacijo plazu na Riharjevcu. Sanacija je že precej 

proti koncu.  

Na eni izmed prejšnjih sej je bil sprejet odlok o plakatiranju. Kot je svetnik razumel, naj bi 

plakatna mesta omogočila občina. Če je temu tako, ga nadalje zanima, kdaj se bo to pričelo 

urejati.  

V naši deželi prihaja kar do nekaj nesreč naj bodo požari, naravne nesreče, svetnika zanima, 

če ima občna na razpolago kakšno stanovanje namenjeno za kakšno družino, če jim zgori 

hiša. 

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar: Kar se tiče odloka o plakatiranju, da bo 

občina navedla seznam mest, kjer bo možno plakatirati za enkrat še nismo uspeli urediti.  

Kar se tiče nastanitve, občina ima zagotovljeno stanovanje. Trenutno je na voljo več 

stanovanj, ki so v slabem stanju, vendar so zadovoljive za nadomestno bivanje.  

Alojzij Smrekar: Občane zanima, kdaj lahko pričakujejo dokončane poslovilnega objekta na 

Primskovem.  Predvsem ureditev dostopa pri vhodu (pesek). 

Drugo pa je pobuda in prošnja za župana, da se pozanima kako je s točenjem alkohola na 

gasilski veselici, če je le ta organizirana na igrišču pri OŠ, če je le to na teh mestih z zakonom 

prepovedano. 

Svetnik ponovno prosi za postavitev kante ali koša na Bukovju.  

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar: Kar se tiče opreme za poslovilni objekt je 

zadeva zaključena. Oprema je nabavljena in je že v samem poslovilnem objektu. Kar se tiče 

pričakovanj ljudi kaj je dokončanje je to ponovno nova teorija. Same fasade na način, ki si jo 

je zamisli ZVKD, občina ne bo zagotovila, konec koncev objekt tudi ni v lasti občine in so 

stroški povezani s tem preveliki. Ogrevanje v objektu je zagotovljeno. Zunanjost poslovilnega 

objekta lahko še s kakšno uradniško akcijo dobi še kak približek popolnosti.  

Kar se tiče točenja alkohola.  Po veljavni zakonodaji je kot je njemu znano prepovedana 

prodaja pijač in ne točenje. In če prav razume prepoved velja za območje šole, kar pa igrišče 

ne ve če je. Svetni ne ve, če je lastnik igrišča šola.  

Glede postavitve koša/kante na Bukovju bomo počakali na sanacijo omenjene ceste. Problema 

odvrženih pločevink ob cesti to ne bo rešilo. 

Matej Jug: Tudi na relaciji Zavrstnik – Štangarske Poljane so na odročnem mestu postavljeni 

smetnjaki, ki so sedaj nagnjeni. Ni bilo mesec po postavitvi košev, ko so jih uporabniki že 

razmajali. 
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Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar: Koš je premičen in ga lahko prestavimo 

drugam. 

 

Predsedujoči je sejo zaključil ob 19.00 uri. 

 

Pripravila:                                         

Nataša Dobravec 

 

   

Direktorica občinske uprave:                                                                                 Predsedujoči: 

    mag. Karmen Sadar                                                  Blaž Izlakar 


